
  
 
 

ZÁPIS ZE SCHŮZE PŘEDSTAVENSTVA FAKULTNÍHO KLUBU BION 

Datum konání: 6.4.2016 

Místo konání: DMSPŠS (Sosík) 

Předsedající: Tomáš Pokorný 

Zapisovatel: Martin Jíška 

 
 

Přítomní členové Představenstva: Tomáš Pokorný, Petr Knedlík, Ondřej 

Hladík, Jan Tybl, Matouš Hrbek, Martin Jíška 

Přítomní hosté: -  

 
 

Program schůze: 

1) Schválení zápisu ze zasedání 29.2.2016 
2) Kladenský Majáles 
3) Schválení příspěvků na FBMI CUP 
4) Informace o místnosti nejen pro fyzioterapeuty 
5) Problémy se sítí a torrenty 

 

Zápis ze schůze: 

1) Schválení zápisu ze zasedání 29. 2. 2016 – Tomáš Pokorný 
 
6:0:0 – schváleno 
 
 
2) Kladenský Majáles – Martin Jíška 
 
- Fakultní klub BION Majáles pořádá a bude ho i finančně podporovat 
 



  
 

 
3) Schválení příspěvků na FBMI CUP – Tomáš Pokorný 
 

- Účast Fakultního klubu BION na turnaji 
- Zaplatíme nájem prostor v hodnotě  5000 Kč 

o 6:0:0 – schváleno 
- Budeme mít zase stánek s pivem – Tomáš zjistí 

 
4) Informace o místnosti nejen pro fyzioterapeuty – Ondřej Hladík 
 
- lehátko je hojně využívané 
- Ondra bude zjišťovat dostupnost vyřazeného lehátka ze školy pro GDM 
 
5) Síť a internet na kolejích 
 

Ukázka možností detekce torrentů v routeru Turris – Tomáš Pokorný 

- Grafy vytížeností síťové linky – současná rychlost sítě postačuje i ve špičce 

- Grafy počtu připojení – strmé nárůsty 
o Komunikace s torrnety 
o Odesílání neznámých informací na servery v Číně – malware (podle 

internetových diskuzí KMPlayer) 

 
Problémy se sítí a torrenty – Jan Tybl 

 
- ČVUT, Studentská unie a Cesnet mají pravidla pro používání sítí 
- Členové a studenti s nimi souhlasí pří zápisu 
- Představenstvo se dohodlo na následujících postizích: 

a) možnost přijít se sami nahlásit – obdrží Výstrahu 
b) kdo se nenahlásí, bude odpojen na 48 hodin 
c) v případě opakování porušení zákazu odpojení na 14 dní a projednání dalšího 

postupu představenstvem 
d) Hrozí až trestní stíhání a vyloučení ze školy bez možnosti návratu 

 


